
Bestyrelsesmøde den 8. januar 2024 

Til stede: Christopher Kaas Ibsen, Christian Heetkamp, Anne Louise Hyldgaard, Dan Autzen, Klaus 

Smærup, Mia Forsling, Stine Sandstrøm Christensen 

 

Dagsorden 

1. Økonomi 

2. Orientering fra Sportsudvalget 

3. Øvrigt 

 

Ad 1 Økonomi 

Christopher berettede at økonomien ser fornuftig ud. Der er generelt behov for mere administrativt 

support. 

 

Ad 2 Orientering fra Sportsudvalget 

Der er et stort behov for årsplan for at tilrettelægge og bedre planlægge årets aktiviteter såsom camps. 

 

Ad 3 Øvrigt 

Generalforsamling 

Generalforsamlingen fastsættes til mandag den 26. februar 2024 kl. 19 

Bestyrelsesmedlemmer på valg: Christopher, Mia, Klaus, Lars Warncke (1. suppleant) – alle genopstiller 

til den øvrige bestyrelses store tilfredshed. Næsteforperson fortsætter selvom der er tale om en 

tredjeperiode.  

 

Bestyrelsen forventer at stille følgende forslag:  

- Vedtægtsændringer (Klaus udarbejder) 

Bestyrelsen indstiller til vedtægtsændring, at kasseren ikke behøver, at være et bestyrelsesmedlem og 

dermed ikke have stemmeret. Forpersonen har økonomiansvarlig. Bestyrelsen udpeger kasseren. 

Flerstrenget forening således at vi kan få tilskud til rullehockey.  

Derudover andre formalitetsændringer.  

- Kontingenter: (Klaus og Dan udarbejder endeligt oplæg) 



Dan har lavet udkast til kontingentsatser med henblik på vedtagelse til GF. Søskenderabat bortfalder fra 

næste sæson 2024/2025. Bestyrelsen opretholder praksis (fra vedtægterne) omkring ikke tilbagebetaling 

af allerede betalt contingent hvis medlem stopper midt sæson. 

Christian undersøger KBH Kommunes tilbud omkring støtte til kontingenter for visse familier, herunder 

medlemmer ikke bosiddende i KBH Kommune og således at dette kan kommunikeres til GF. 

 

Næste bestyrelsesmøde  

Bestyrelsesmødet den 6. februar har følgende agenda: 

- Årsplan for sæson 2024/2025 fra 1. maj inkl. events, camps, cups, eksterne samarbejder (Trevor) 

- Status samt actions fra Adam på samarbejder med folkeskole, Ørestad gymnaise og Malmø 

Redhawks (Adam) 

- KPIer for nyt bestyrelsesår – arbejdsmøde 

- Rasmus fremlægger betingelser for optagelse i dk floorball union 

- Rekruttering af rullehockey træner og administrator 

Adam og trevor inviteres således med til næste bestyrelsesmøde (Klaus koordinere ovenstående 

med dem). 

 

 


